
Protokół nr II/2024 

z posiedzenia II Sesji Rady Gminy Wapno 

odbytego w dniu 27 czerwca 2024 roku 

w siedzibie Urzędu Gminy Wapno 

 

27 czerwca 2024 roku, o godzinie 17: 05 w Sali Sesyjnej Urzędu Gminy Wapno 

rozpoczęła się II Sesja Rady Gminy Wapno. Przewodniczący Rady Gminy Wapno Radosław 

Piechowiak otworzył II Sesję Rady Gminy Wapno i przywitał przybyłych na posiedzenie 

radnych i zaproszone osoby.  

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. Frekwencja wyniosła 86,66%. 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

Wójt Gminy Wapno Maciej Kędzierski  

Skarbnik Gminy Wapno Monika Dobroniecka 

Radca prawny Kancelarii Via Legis Wągrowiec Beata Koczorowska- Muszyńska 

Zaproszeni goście oraz sołtysi. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 i 3 do protokołu.  

 

Ad. 1. 

Przewodniczący Rady poinformował, że stwierdza kworum, Rada Gminy jest władna do 

podejmowania prawomocnych decyzji (nieobecni radni: Marcin Sierszchulski, Magdalena 

Skibińska).  

 

Ad.2. 

Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z obowiązującymi przepisami przed 

przystąpieniem do wykonywania mandatu radny składa ślubowanie. Ślubowanie odbywa się 

w ten sposób, że po odczytaniu roty, radny wypowiada słowo „ślubuję”, z dodaniem „Tak mi 

dopomóż Bóg." Przewodniczący Rady poprosił Pana Sławomira Wlizło o powstanie. 

Odczytał rotę ślubowania o następującej treści: "Wierny Konstytucji i prawu 

Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, 

rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców." Pan 

Sławomir Wlizło złożył ślubowanie. Rota ślubowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

W związku z ostatni wyborami sołtysów Przewodniczący Rady wraz z Wójtem Gminy 

wręczyli listy gratulacyjne sołtysom z okazji objęcia funkcji sołtysa. 

 

 



 

Ad. 3. 

Przewodniczący Rady informuje o zmianach w porządku obrad poprzez dodanie 

następujących punktów: 

 Podjęcie uchwały Rady Gminy Wapno zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

składu osobowego komisji stałych Rady Gminy Wapno,  

 Podjęcie uchwały Rady Gminy Wapno zmieniającej uchwałę w sprawie powołania 

Komisji Skarg Wniosków i Petycji, 

 Podjęcie uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości gruntowej nr 392/2, położonej w Wapnie w drodze przetargu 

ograniczonego, 

 Podjęcie uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie udzielenia Powiatowi 

Wągrowieckiemu pomocy finansowej.  

Porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

2. Ślubowanie radnego. 

3. Informacja n/t porządku obrad, zgłaszanie uwag i poprawek. 

4. Uwagi do protokołu z I Sesji Rady Gminy Wapno. 

5. Informacja o stanie kultury fizycznej i sportu w gminie. 

6. Uchwalenie Programu Ochrony Zabytków. 

7. Informacja o realizacji Gminnego Programu Gospodarki Odpadami. 

8. Informacja na temat zagospodarowania terenów w kontekście planów 

zagospodarowania przestrzennego gminy. 

9. Sprawozdanie z rocznej działalności Szkoły Podstawowej im. A. Mickiewicza 

w Wapnie. 

10. Sprawozdanie z rocznej działalności Przedszkola Publicznego „Solna Kraina” 

w Wapnie. 

11. Sprawozdanie z rocznej działalności Biblioteki Publicznej w Wapnie. 

12. Sprawozdanie z rocznej działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Wapnie. 

13. Sprawozdanie z rocznej działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii. 

14. Debata nad raportem Wójta o stanie gminy Wapno. 

15. Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wapno 

wotum zaufania. 



 

16. Sprawozdanie z wykonania budżetu za 2023 rok. 

17. Sprawozdania finansowe za rok 2023. 

18. Przyjęcie sprawozdania Komisji Rewizyjnej z wykonania budżetu za 2023 rok. 

19. Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Wapno za rok 2023. 

20. Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 

absolutorium za 2023 rok. 

21. Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

składu osobowego komisji stałych Rady Gminy Wapno. 

22. Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno zmieniającej uchwałę w sprawie powołania 

Komisji Skarg Wniosków i Petycji.   

23. Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości gruntowej nr 397/1, położonej w Wapnie w drodze przetargu 

nieograniczonego. 

24. Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości gruntowej nr 392/2, położonej w Wapnie w drodze przetargu 

ograniczonego. 

25. Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie określenia szczegółowych zasad, 

sposobu i trybu umarzania, odraczania spłaty lub rozkładania na raty należności 

pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym przypadających Gminie Wapno oraz jej 

jednostkom podległym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, 

w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania podmiotów 

uprawnionych do udzielania tych ulg. 

26. Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu na 

2024 rok. 

27. Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie udzielenia Powiatowi 

Wągrowieckiemu pomocy finansowej. 

28. Informacja Wójta o wykonaniu uchwał Rady Gminy, o realizacji wniosków 

z poprzedniej sesji, o działalności między sesjami i podjętych zarządzeniach. 

29. Wolne wnioski i informacje. 

30. Zakończenie sesji. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia zaproponowanego porządku 

obrad.  

Rada liczy 15 radnych. 

W czasie głosowania na sali obecnych było 13 radnych, nieobecnych 2 radnych 



 

Za porządkiem obrad głosowało 13 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było. 

Wstrzymujących głosów nie było. 

Porządek obrad został przyjęty. 

Protokół z imiennego głosowania nad zmienionym porządkiem obrad stanowi załącznik nr 5 

do protokołu. 

 

Ad. 4. 

Przewodniczący Rady poinformował, że dotychczas nie wpłynęły żadne uwagi dotyczące 

protokołu z I Sesji Rady Gminy Wapno. 

Przewodniczący Rady: Czy mają Państwo teraz jakieś uwagi? 

Radny A. Szymanik: Na str. 7 cytuję” Rada liczy 15 radnych”, a powinno być 14 radnych. 

Przewodniczący Rady: Dziękuję za spostrzegawczość. 

Radni nie mieli więcej uwag. 

Protokół z I Sesji Rady Gminy Wapno został przyjęty. 

 

Ad. 5. 

Informację o stanie kultury fizycznej i sportu w gminie przedstawiła Podinspektor UG Oliwia 

Powałowska. Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie mieli pytań. 

 

Ad. 6. 

O przedstawienie Programu Ochrony Zabytków Przewodniczący Rady poprosił Podinspektor 

Kingę Fortuniak. Podinspektor Kinga Fortuniak oznajmiła, że program został przesłany do 

analizy Panu JL, następnie zostanie wysłany do akceptacji do konserwatora zabytków. 

Zaakceptowany program zostanie Państwu przekazany do uchwalenia.  

Przewodniczący Rady zapytał, jak długo taki proces może potrwać? 

Podinspektor Kinga Fortuniak odpowiedziała, że nie jest w stanie dokładnie powiedzieć, ale 

myśli, że do końca roku. 

Przewodniczący Rady: Czy mają Państwo jakieś pytania? 

Radni nie mieli pytań. 

 

 

 

 



 

Ad. 7. 

Informację o realizacji Gminnego programu gospodarki odpadami przedstawił Inspektor UG 

Wapno Pan Piotr Bojarski. Szczegóły zawiera załącznik nr 7 do protokołu. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie mieli pytań. 

 

 

 

Ad. 8. 

Przewodniczący Rady poprosił Podinspektor UG Panią Oliwię Powałowską o przedstawienie 

informacji na temat zagospodarowania terenów w kontekście planów zagospodarowania 

przestrzennego gminy. Szczegóły zawiera załącznik nr 8 do protokołu.  

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie mieli pytań. 

 

Ad. 9. 

Sprawozdanie z rocznej działalności Szkoły Podstawowej im. Adama Mickiewicza w Wapnie 

przedstawiła Dyrektor Pani Anna Wagner. Sprawozdanie zostało szczegółowe omówione na 

posiedzeniu łączonych komisji i stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie mieli pytań. 

 

Ad. 10. 

Sprawozdanie z rocznej działalności Przedszkola Publicznego „Solna Kraina” w Wapnie 

przedstawiła p.o. Dyrektor Pani Katarzyna Jurczyk-Białecka. Sprawozdanie zostało 

szczegółowe omówione na posiedzeniu łączonych komisji i stanowi załącznik nr 10 do 

protokołu.  

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie mieli pytań. 

 

Ad. 11. 

Sprawozdanie z rocznej działalności Biblioteki Publicznej w Wapnie przedstawiła Dyrektor 

Pani Anna Dawidowicz-Kosmowska Sprawozdanie zostało szczegółowe omówione na 

posiedzeniu łączonych komisji i stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie mieli pytań. 

 



 

Ad. 12. 

Sprawozdanie z rocznej działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wapnie 

przedstawiła Kierownik GOPS Pani Anna Popiel. Sprawozdanie zostało szczegółowe 

omówione na posiedzeniu łączonych komisji i stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie mieli pytań. 

 

 

Ad. 13. 

Sprawozdanie z rocznej działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w Wapnie przedstawiła Przewodnicząca Pani 

Irena Łosiak. Sprawozdanie zostało szczegółowe omówione na posiedzeniu łączonych 

komisji i stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radny L. Baczyński: Proszę podać, jaka jest różnica w stosunku do zeszłego roku? 

Przewodnicząca GKRPAiPN: 263.018,54 zł o tyle wzrosła sprzedaż alkoholu w porównaniu 

do zeszłego roku. W poprzednich lata było podobnie. 

Przewodniczący Rady: Bardziej miarodajna byłaby różnica w litrach, ponieważ wiemy, że 

ceny rosną w sposób galopujący. 

Radni nie mieli więcej pytań. 

 

Ad. 14. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że raport o stanie gminy za rok 2023 

udostępniony został Radnym w ustawowym czasie. Poprosił Pana Wójta o przedstawienie 

raportu. Pan Wójt omówił raport o stanie Gminy Wapno za 2023 rok.  

Przewodniczący Rady podziękował Panu Wójtowi i otworzył debatę nad raportem o stanie 

Gminy Wapno. Poprosił o zadawanie pytań.  

Głos w dyskusji zabrał Radny T. Hemmerling: Str. 21, proszę Panią Skarbnik 

o przedstawienie zaległości w stosunku do naszej gminy, ponieważ kwoty są dość znaczące. 

Myślę, że mieszkańcy powinni o tym wiedzieć.  

Skarbnik Gminy: Łączna kwota zaległości wobec gminy stanowi łącznie ponad 2 miliony zł. 

Kwota należności głównej wynosi 1.632.769,04 zł. Na tą kwotę składa się fundusz 

alimentacyjny ponad 638 tys. zł, odpady komunalne ponad 109 tys. zł, kara za niewykonanie 

umowy dot. hali sportowej ok. 280 tys. zł, czynsz za lata 2011-2013 ok 60 tys. zł, podatek od 

nieruchomości od osób prawnych - firmy zostały zamknięte, ale budynki pozostały, jest to 

kwota 423 tys. zł, podatek rolny od osób fizycznych ok. 10 tys. zł, podatek od nieruchomości 



 

od osób fizycznych ok. 18 tys. zł, woda 14 tys. zł, ścieki 21 tys. zł. Kwota, na którą 

nie wszczęto żadnego postępowania wynosi 123.633,30 zł. 

Radny T. Hemmerling: Mam pytanie do Pana Wójta, na str. 59 jest wykaz, jakie jednostki 

OSP funkcjonują na terenie naszej gminy oraz ilość wyjazdów poszczególnych jednostek. 

Wiadomo, że gmina dofinansowuje działalność jednostek, ale co się dzieje z finansami, jeżeli 

np. OSP Rusiec wyjechało do akcji tylko raz w zeszłym roku. 

Wójt Gminy: Jeśli jest rok, w którym nie mamy kosztów wyjazdowych, wtedy większość tych 

pieniędzy przeznaczana jest na m. im. sprzęt ochrony osobistej, odnowienie certyfikatów. 

Skarbnik Gminy: Uzupełnię wypowiedz Pana Wójta, na co były wydane pieniądze w roku 

budżetowym. Zakupiono m. in. umundurowanie, wyposażenie torby medycznej, zakup pilarki 

spalinowej i rękawic, materiały do remontu remizy. 

Radny G. Przeworek: Z dokumentów wynika, że były przeznaczane środki na straż 

w Stołężynie, w Wapnie, a na Rusiec nie znalazłem żadnej kwoty. 

Wójt Gminy: Pierwsze dwie jednostki są na dotacji, wydatki OSP Rusiec zapisane są 

w budżecie gminy. 

Skarbnik Gminy: Dotacja dla OSP Wapno wynosiła 29 tys. zł., na koniec roku wydatki były 

księgowane w urzędzie, OSP Stołężyn dotacja 18 tys. zł, zakupy księgowane w urzędzie 15 

tys. zł, OSP Rusiec wydatki księgowane w urzędzie w kwocie 17.176,00 zł na zakup 

materiałów, 3.500,00 zł na przeglądy pojazdów oraz zakup aparatów i masek. 

W związku z brakiem kolejnych pytań Przewodniczący Rady zamknął dyskusję nad raportem 

o stanie Gminy Wapno za 2023 rok. Raport o stanie Gminy za 2023 rok stanowi załącznik nr 

14 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę.  

Przewodniczący Rady wznowił obrady.  

 

 

Ad. 15. 

Projekt Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wapno wotum 

zaufania odczytał Przewodniczący Rady. 

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia 

w/w uchwały. 

Rada liczy 15 radnych. 

W czasie głosowania na sali obecnych było 13 radnych, nieobecnych 2 radnych. 

Za uchwałą głosowało 7 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było. 



 

6 głosów wstrzymujących.  

Przewodniczący Rady poinformował, że uchwała nie uzyskała bezwzględnej większości 

głosów. Wotum zaufania nie zostało udzielone.  

Protokół z imiennego głosowania uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wapno 

wotum zaufania stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. Uchwała Rady Gminy 

Wapno w sprawie nie udzielenia Wójtowi Gminy Wapno wotum zaufania stanowi załącznik 

nr 16 do niniejszego protokołu. 

 

 

 

Ad. 16. 

Przewodniczący poinformował, że w tym punkcie rozpatrywane będzie sprawozdanie  

z wykonania budżetu gminy za rok 2023. Przewodniczący zakomunikował, że sprawozdanie 

w odpowiednim czasie zostało przesłane Radnym i poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie 

informacji z uwzględnieniem procentowego wykonania w poszczególnych działach.  

 

Pani Skarbnik nakreśliła, że przychody wynosiły 2.983.676,03 zł, w skład, których wchodziły 

niewykorzystane środki pieniężne, wolne środki oraz środki z lokat, a rozchody w łącznej 

kwocie 1.501.356,14 zł, wykupiliśmy obligacje serii A 22 o wartości 229 tys. zł oraz 

wykupiliśmy obligacje z roku 2032 w kwocie 238 tys. zł. Utworzyliśmy lokaty na kwotę 869 

tys. zł, a także wyodrębniliśmy środki na rachunku oprocentowanym w kwocie 165.356,14 zł. 

Na ostatni dzień 2023 roku zadłużenie z tytułu zaciągniętych kredytów i pożyczek wynosiło 

2.362.000 zł, co stanowi 10,74 % do wykonanych dochodów 2023 r. Zaległości wymagalne 

wynosiły 1950,00 zł, stanowiły niezapłacony podatek PIT od wynagrodzeń w terminie. 

Zobowiązanie to uregulowano 17 stycznia 2024 r. W roku 2023 Gmina nie udzieliła żadnych 

gwarancji ani poręczeń. Deficyt wynosił 1.146.015,56 zł, który został pokryty wolnymi 

środkami, środkami znaczonymi oraz środkami z lokat. Jeśli chodzi o środki znaczone, do 

śmieci Gmina dołożyła 2.521,81 zł, środki z opłat i kar Gmina zebrała w wysokości 9.846,73 

zł, natomiast wydała środków w wysokości 17.661,28 zł. Środki te były przeznaczone na 

przydomowe oczyszczalnie ścieków. Na środkach GKRPAiPN na koniec roku 2023 powstała 

nadwyżka w wysokości 27.684,99 zł, która zostały wprowadzone do budżetu na rok 2024 

zgodnie z planem GKRPAiPN w Wapnie. Jeśli chodzi o inwestycje w roku 2023 

zakończyliśmy budowę ulic Kochanowskiego, Sienkiewicza, Wolności, Kopernika, 

Powstańców Wielkopolskich, Piaskowej oraz ścieżki na ulicy Długiej. Kwota inwestycji 

wyniosła 2.114.989,98 zł, przy uzyskanym dofinansowaniu w kwocie 750.000,00 zł. 

Kolejnym projektem, który został zakończony w 2023 r. była budowa ulicy Sportowej 

i Podgórnej. Uzyskaliśmy dofinansowanie z Polskiego Ładu w kwocie 2.549.999,10 zł, 



 

a środki własne na to zadanie wyniosły 496.374,68 zł. Zadanie rozpoczęte w roku 2023 

dotyczyło termomodernizacji budynku Szkoły Podstawowej w Wapnie, środki własne 

wyniosły ok 200 tys. zł, natomiast 889.869,09 zł stanowiły pozyskane środki. Kolejne 

rozpoczęte zadanie to budowa przydomowej oczyszczalni ścieków w Wapnie, na to zadanie 

wydatkowano środki własne w wysokości 336.566,43 zł, a pozyskano na ten cel 1.896.352,50 

zł. Jeśli chodzi o środki kowidowe to kwota dochodów i wydatków nie jest tożsama ze 

względu na kapitalizację odsetek w roku 2022. Środki te zostały przeznaczone na oświetlenie 

ledowe na terenie gminy. Ostatnimi środkami znaczonymi są środki dot. pomocy obywatelom 

Ukrainy, tutaj kwota dochodów i wydatków jest tożsama. Jeśli chodzi o fundusz sołecki 

wydatkowaliśmy 175.204,28 zł w roku 2023 zgodnie z dyspozycjami z zebrań sołeckich. 

Jeśli chodzi o przedsięwzięcia wieloletnie, w roku 2023 rozpoczęliśmy kilka przedsięwzięć, 

pierwszym z nich były prace budowlane przy budynku na ul. Solnej 30, wpisanym do 

Gminnej Ewidencji Zabytków. Zadanie to jest współfinansowane z Rządowego Programu 

odbudowy zabytków w wysokości 588 tys. zł., w 2023 roku wydatkowano na ten cel kwotę 

56.547,41 zł na projekt. Kolejne zadanie dotyczyło remontu drogi Aleksandrowo-Srebrna 

Góra, które współfinansowane było z Rządowego Programu Rozwoju Dróg w kwocie 

165.356,14 zł, a środki własne wyłożone na ten cel to 12.150,00 zł. Przedsięwzięcie zostało 

zakończone. Kolejnym zadaniem była modernizacja pokrycia dachowego hali sportowej, 

która ma być zakończona do końca sierpnia 2024 r. Konserwacja i roboty budowlane przy 

zabytkowym murze oporowym przy Kościele pw. Św. Mikołaja w Srebrnej Górze to zdanie 

współfinansowane z Rządowego Programu Ochrony Zabytków planowane do realizacji 

w latach 2023-2024. Na dzień dzisiejszy nie wyłoniono wykonawcy zadania. Kolejnym 

zadaniem jest przebudowa ulicy Nowej w Stołężynie, w roku 2023 wydatkowano kwotę 

8.661,03 zł na operat szacunkowy oraz mapy do celów projektowych. Na dzień dzisiejszy 

zadanie jest w trakcie realizacji. Na budowę Świetlicy Wiejskiej w Srebrnej Górze w roku 

2023 wydano 41.079,94 zł, środki te były przeznaczone na zakup projektu. Na dzień 

dzisiejszy zadanie jest w trakcie realizacji. Ostatnim przedsięwzięciem rozpoczętym w roku 

2023 jest budowa Biblioteki Publicznej, na którą nie wydatkowano żadnych środków, za to 

podpisano umowę na wykonanie projektu. 

 

Przewodniczący Rady poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie uchwały Składu 

Orzekającego Regionalnej Izbie Obrachunkowej. 

 

Skarbnik Gminy poinformowała, że sprawozdanie zostało przesłane Regionalnej Izbie 

Obrachunkowej w ustawowym terminie, izba wydała opinię pozytywną z uwagą. Uwaga 

dotyczyła zbyt ogólnego przedstawienia informacji na temat wydatkowania środków 

unijnych. Należy dokładniej opisać, jakie zmiany i w jakiej wysokości zostały dokonane 



 

w trakcie roku. Do pozostałych informacji przedstawionych w sprawozdaniu izba nie miała 

żadnych zastrzeżeń.  

 

Przewodniczący Rady podziękował Pani Skarbnik i poprosił o pytania do sprawozdania  

z wykonania budżetu Gminy za 2023 rok. 

Radni pytań nie mieli.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że radni otrzymali w materiałach informację 

o stanie mienia komunalnego i zapytał, czy do tej informacji są jakieś pytania. 

Radni nie zgłaszali pytań i uwag do informacji.  

Sprawozdanie z wykonania budżetu stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Informacja o stanie mienia komunalnego stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Ad. 17.  

Przewodniczący Rady poprosił p. Skarbnik o przedstawienie sprawozdań finansowych za 

2023 r.  

 

Skarbnik Gminy: W roku ubiegłym rachunek zysków i strat zakończył się zyskiem 

w wysokości 14.080.351,66 zł, które ma przełożenie na aktywa i pasywa, które wynosiły 

21.055684,11 zł, to są informacje z ksiąg finansowych, natomiast w księgach organu bilans 

zakończyliśmy kwotą 29.523.463,12 zł. Do tego bilansu wchodzą jednostki podległe GOPS, 

Szkoła Podstawowa, Przedszkole Publiczne, Biblioteka Publiczna, jak również Urząd Gminy.  

 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni pytań nie mieli.  

 

Sprawozdania stanowią załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Ad. 18.  

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Pana Andrzej 

Szymanika o przedstawienie stanowiska Komisji Rewizyjnej w sprawie sprawozdania 

z wykonania budżetu za 2023 r.  

Przewodniczący KR A. Szymanik: Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 21 maja 2024 

roku rozpatrzyła sprawozdanie finansowe Gminy Wapno za 2024 rok. Komisja Rewizyjna 

biorąc pod uwagę prawidłową realizacje budżetu Gminy za 2023 rok, wystąpiła z wnioskiem 

do Rady Gminy Wapno o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Wapno za 2023 rok. 

Komisja podjęła również Uchwałę nr 1/24 Komisji Rewizyjnej przy Radzie Gminy Wapno 



 

z dnia 21 maja 2024 roku w sprawie wydania opinii na temat wykonania budżetu Gminy 

Wapno za 2023 rok o następującej treści: 

Na podstawie art. 18a ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2024 r. poz. 609) § 80 

ust. 2 oraz § 96 uchwały Nr XVIII/115/2012 Rady Gminy Wapno z dnia 28 września 2012 r. 

w sprawie Statutu Gminy Wapno (Dziennik Urzędowy Województwa Wielkopolskiego 

z 2012 r. poz. 4676 ze zm.) Komisja Rewizyjna ustala, co następuje: 

§ 1. Opiniuje pozytywnie wykonanie budżetu gminy za 2023 rok i wnioskuje do Rady 

Gminy Wapno o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Wapno za 2023 rok. 

§ 2. Uchwała podlega przekazaniu Przewodniczącemu Rady Gminy Wapno. 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

Uzasadnienie: Komisja Rewizyjna po zapoznaniu się z wykonaniem budżetu gminy za 2023 

rok oraz Uchwałą Nr SO-14/0954/128/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu, z dnia 17 kwietnia 2024 r. w sprawie wyrażenia opinii 

o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Wapno za 2023 rok wraz z informacją o stanie 

mienia Jednostki i objaśnieniami, stwierdziła, co następuje: 

1. Plan roczny dochodów wykonano w wysokości 21.989.568,48 zł. W zakresie dochodów 

analizowano dokonywanie zmian w budżecie i ich zasadność. Plan dochodów po 

zmianach wykonany był, w 98,71 % - co Komisja zatwierdziła. 

2. Plan roczny wydatków wykonano w wysokości 23.135.584,04 zł, co stanowi 96,32% 

planu. Komisja przyjęła wyjaśnienia dotyczące niewykonania planu wydatków, jako 

zasadne. 

3. W ciągu roku 2023 dokonano 20 zmian do budżetu, w tym uchwałami Rady Gminy 8 

zmian i zarządzeniami Wójta 12 zmian. 

4. W zakresie analizy sprawozdania finansowego komisja skontrolowała stan zadłużenia na 

31 grudnia 2023 r.  

5. Komisja rozpatrzyła i przyjęła informację o stanie mienia gminy.  

6. Wójt Gminy, realizując zadania związane z wykonaniem budżetu Gminy Wapno kierował 

się zasadami celowości, legalności i rzetelności w gospodarowaniu środkami publicznymi. 

7. Komisja nie stwierdziła nieprawidłowości w wykonaniu budżetu Gminy Wapno, 

w związku, z czym wniosek o udzielenie absolutorium jest uzasadniony. 

Uchwała stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie opinii RIO. 

Przewodniczący K.R Andrzej Szymanik: Uchwała Nr SO-14/0955/153/2024 Składu 

Orzekającego RIO w Poznaniu z dnia 4 czerwca 2024 roku w sprawie wyrażenia opinii 

o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Wapnie o udzielenie Wójtowi Gminy Wapno 



 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2023 rok. Skład Orzekający RIO w Poznaniu 

wyznaczony zarządzeniem Nr 16/2023 Prezesa Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu 

z dnia 4 września 2023 r., w osobach: przewodnicząca Monika Paczyńska, członkowie: 

Marzena Węckowicz i Edyta Zastrow. Działając na podstawie art. 13 pkt 8 i art. 19 ust. 2 

ustawy z dnia 7 października 1992 r. o regionalnych izbach obrachunkowych (Dz. U. z 2023 

r. poz. 1325) w związku z art. 18a ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym (Dz. U. z 2024 r. poz. 609 ze zm.) po zapoznaniu się z wnioskiem Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Wapno z dnia 21 maja 2024 r. w sprawie udzielenia absolutorium 

Wójtowi Gminy Wapno z tytułu wykonania budżetu za 2023 rok. Skład Orzekający 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu wyraża opinię, że wniosek Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Wapno w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Wapno z tytułu 

wykonania budżetu za 2023 rok został podjęty zgodnie z wymogami prawa i jest 

uzasadniony.  Uchwała stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni pytań nie mieli.   

Przewodniczący Rady poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie stanowisk 

w sprawie sprawozdania z wykonania budżetu za 2023 r.                           

Przewodnicząca Komisji Samorządowej i Spraw Społecznych Magdalena Pawłowska 

poinformowała, że komisja na łączonym posiedzeniu z Komisją Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego zapoznała się ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2023 rok, 

radni nie wnieśli uwag, opinia komisji jest pozytywna.  

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.                          

 

Ad. 19.  

O przedstawienie projektu uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Wapno za 

rok 2023 Przewodniczący Rady poprosił Skarbnik Gminy. 

 

Skarbnik Gminy odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

 

Radny T. Hemmerling: Dopiero dzisiaj otrzymaliśmy sprawozdania finansowe, przyznam, że 

nie zdążyłem się z nimi zapoznać. Czy możemy podjąć taką uchwałę? 

Skarbnik Gminy: Bilans przez pomyłkę nie został przekazany Radzie, był udostępniony od 

kwietnia na Bip-ie Urzędu Gminy. Jak omawiałam bilans nikt z Państwa nie zadał pytań, więc 

uznałam, że Państwo te sprawozdania przyjmują. Myślę, że najważniejszym dokumentem, 



 

który przedstawia, na co zostały wydatkowane środki jest informacja o wykonaniu budżetu, 

co dokładnie omówiłam. 

Radny T. Hemmerling: Ja uznałem, że skoro otrzymaliśmy ten bilans dzisiaj, to pewnie 

nastąpiły jakieś zmiany, często dostajemy jakieś zmiany. Dla mnie ten bilans jest ważny, 

przyznam, że nie zdążyłem się z nim zapoznać.  

Skarbnik Gminy: Na samym dole bilansu jest data sporządzenia dokumentu 11 kwietnia 

2024r. Za każdym razem, gdy dochodzi zmiana do uchwały przedstawiam Państwu zmiany, 

czym są podyktowane i na co to wpływa. Bilans został sporządzony w kwietniu, żadna 

zmiana nie nastąpiła od tego czasu. Bilans po prostu przez pomyłkę nie został przekazany 

Radzie.   

Radny T. Hemmerling: Proszę mnie źle nie zrozumieć, po prostu trudno mi się do niego 

odnieść. 

Radny G. Przeworek: ja również podzielam zdanie Pana Radnego Hemmerlinga.   

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w 

uchwały. 

 

Rada liczy 15 radnych. 

W czasie głosowania na sali obecnych było 13 radnych, nieobecnych 2 radnych  

Za uchwałą głosowało 10 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było. 

3 głosy wstrzymujące. 

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno podjęła Uchwałę Rady Gminy Wapno 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Wapno za rok 2023. Protokół z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 

22 do protokołu. Uchwała stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

Ad. 20. 

Projekt Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wapno 

absolutorium za 2023 rok przedstawił Przewodniczący Rady. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni pytań nie mieli. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały. 

Rada liczy 15 radnych. 

W czasie głosowania na sali obecnych było 13 radnych, nieobecnych 2 radnych 

Za uchwałą głosowało 10 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było. 



 

3 głosy wstrzymujące. 

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno podjęła Uchwałę Rady Gminy Wapno 

w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wapno absolutorium za 2023 rok.  

Przewodniczący Rady: Informuję, że Pan Maciej Kędzierski otrzymał absolutorium. Gratuluję 

Panu Wójtowi.  

Protokół z imiennego głosowania uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wapno 

absolutorium za 2022 rok stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 

Uchwała stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 21. 

Projekt Uchwały Rady Gminy Wapno zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składu 

osobowego komisji stałych Rady Gminy Wapno przedstawiła Przewodnicząca Komisji 

Samorządowej i Spraw Społecznych Magdalena Pawłowska. 

Przewodniczący Rady zapytał Pana Sławomira Wlizło, czy wyraża zgodę na przystąpienie do 

Komisji Samorządowej i Spraw Społecznych. 

Pan Sławomir Wlizło wyraził zgodę. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni pytań nie mieli. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały. 

Rada liczy 15 radnych. 

W czasie głosowania na sali obecnych było 13 radnych, nieobecnych 2 radnych 

Za uchwałą głosowało 13 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było. 

Wstrzymujących głosów nie było. 

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno podjęła Uchwałę Rady Gminy Wapno 

zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składu osobowego komisji stałych Rady Gminy 

Wapno. Protokół z imiennego głosowania uchwały stanowi załącznik nr 26 do niniejszego 

protokołu. Uchwała stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.22.  

Projekt Uchwały Rady Gminy Wapno zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji 

Skarg Wniosków i Petycji odczytał Przewodniczący Rady.  

Przewodniczący Rady zapytał Pana Sławomira Wlizło, czy wyraża zgodę na przystąpienie do 

Komisji Skarg Wniosków i Petycji. 

Pan Sławomir Wlizło wyraził zgodę. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 



 

Radni pytań nie mieli. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały. 

Rada liczy 15 radnych. 

W czasie głosowania na sali obecnych było 13 radnych, nieobecnych 2 radnych 

Za uchwałą głosowało 13 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było. 

Wstrzymujących głosów nie było. 

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno podjęła Uchwałę Rady Gminy Wapno 

zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji Skarg Wniosków i Petycji. Protokół 

z imiennego głosowania uchwały stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu. 

Uchwała stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.23. 

Projekt Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

gruntowej nr 397/1, położonej w Wapnie w drodze przetargu nieograniczonego przedstawiła 

Podinspektor UG Kinga Fortuniak. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii. 

Komisja Samorządowa i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.                          

 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały. 

Rada liczy 15 radnych. 

W czasie głosowania na sali obecnych było 13 radnych, nieobecnych 2 radnych 

Za uchwałą głosowało 12 radnych. 

1 przeciwny głos. 

Wstrzymujących głosów nie było. 

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno podjęła Uchwałę Rady Gminy Wapno 

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej nr 397/1, położonej w Wapnie 

w drodze przetargu nieograniczonego. Protokół z imiennego głosowania uchwały stanowi 

załącznik nr 30 do niniejszego protokołu. 

Uchwała stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu. 

 



 

Ad. 24. 

Projekt Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

gruntowej nr 392/2, położonej w Wapnie w drodze przetargu ograniczonego przedstawiła 

Podinspektor UG Kinga Fortuniak. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii. 

Komisja Samorządowa i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.                          

 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały. 

Rada liczy 15 radnych. 

W czasie głosowania na sali obecnych było 13 radnych, nieobecnych 2 radnych 

Za uchwałą głosowało 13 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było. 

Wstrzymujących głosów nie było. 

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno podjęła Uchwałę Rady Gminy Wapno 

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej nr 392/2, położonej w Wapnie 

w drodze przetargu ograniczonego. Protokół z imiennego głosowania uchwały stanowi 

załącznik nr 32 do niniejszego protokołu. 

Uchwała stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.25. 

Projekt Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu 

i trybu umarzania, odraczania spłaty lub rozkładania na raty należności pieniężnych 

o charakterze cywilnoprawnym przypadających Gminie Wapno oraz jej jednostkom 

podległym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga 

stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania podmiotów uprawnionych do udzielania 

tych ulg przedstawiła Skarbnik Gminy. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii. 

Komisja Samorządowa i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.                          



 

 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały. 

Rada liczy 15 radnych. 

W czasie głosowania na sali obecnych było 13 radnych, nieobecnych 2 radnych 

Za uchwałą głosowało 13 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było. 

Wstrzymujących głosów nie było. 

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno podjęła Uchwałę Rady Gminy Wapno 

w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania spłaty lub 

rozkładania na raty należności pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym przypadających 

Gminie Wapno oraz jej jednostkom podległym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej 

w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania podmiotów 

uprawnionych do udzielania tych ulg.  

Protokół z imiennego głosowania uchwały stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu. 

Uchwała stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.26. 

Projekt Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu na 2024 rok 

przedstawiła Skarbnik Gminy. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni pytań nie mieli. 

 

Przewodniczący Rady poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii. 

Komisja Samorządowa i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.                          

 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały. 

Rada liczy 15 radnych. 

W czasie głosowania na sali obecnych było 13 radnych, nieobecnych 2 radnych 

Za uchwałą głosowało 13 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było. 

Wstrzymujących głosów nie było. 

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno podjęła Uchwałę Rady Gminy Wapno 

w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu na 2024 rok. 

Protokół z imiennego głosowania uchwały stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu. 

Uchwała stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu. 



 

 

 

Ad.27. 

Projekt Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie udzielenia Powiatowi Wągrowieckiemu 

pomocy finansowej przedstawiła Skarbnik Gminy. 

Skarbnik Gminy: Pomoc finansowa dotyczy dofinansowania w roku 2024 organizacji przez 

powiat wągrowiecki przewozu o charakterze użyteczności publicznej w transporcie 

drogowym na terenie powiatu wągrowieckiego. Pomoc finansowa zostanie udzielona 

w formie dotacji. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radny A. Szymanik: Nie wiem, czy zasadne jest podjęcie tej uchwały w tym momencie, 

ponieważ na komisji mieliśmy sprzeczne opinie na ten temat i ustaliliśmy spotkanie 

z przewoźnikiem. 

Wójt Gminy: Z tego, co pamiętam spotkanie ma być na komisji we wrześniu. We wrześniu 

startuje rok szkolny, jeśli dziś nie zdecydujemy, to prawdopodobnie we wrześniu jakieś 

połączenie może zostać zlikwidowane. Ja w tym momencie bym tego nie ruszał, możemy 

w przyszłym roku podjąć rozmowy na ten temat, wymyśleć nowe rozwiązanie. To jest moja 

prośba. 

 

Przewodniczący Rady poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii. 

Komisja Samorządowa i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.                          

Przewodniczący komisji nadmienili, że we wrześniu zapraszamy na spotkanie przewoźnika 

z Piły oraz 2-3 przewoźników prywatnych jeżdżących na tej linii. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały. 

Rada liczy 15 radnych. 

W czasie głosowania na sali obecnych było 13 radnych, nieobecnych 2 radnych 

Za uchwałą głosowało 13 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było. 

1 głos wstrzymujący. 

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno podjęła Uchwałę Rady Gminy Wapno 

w sprawie udzielenia Powiatowi Wągrowieckiemu pomocy finansowej. 

Protokół z imiennego głosowania uchwały stanowi załącznik nr 38 do niniejszego protokołu. 

Uchwała stanowi załącznik nr 39 do niniejszego protokołu. 

 



 

Ad.28. 

Informacja Wójta o wykonaniu uchwał Rady Gminy, o realizacji wniosków z poprzedniej 

sesji, o działalności między sesjami i podjętych zarządzeniach przedstawił Wójt Gminy 

Wapno.  

Wójt Gminy: Szanowni Państwo, na ostatniej sesji podjęto 7 uchwał. Jeśli chodzi 

o zarządzenia było ich 17 i dotyczyły głównie bieżącego funkcjonowania naszego urzędu, 

naszych jednostek i naszej gminy. Jeśli chodzi o działalność między sesjami wymienię te 

najważniejsze. Dziękuję wszystkim za udział w obchodach Święta 3 maja. Gratuluję nowym 

sołtysom i członkom rad sołeckim. Przepraszam za nieobecność na zebraniu w Sołectwie 

Aleksandrowo, ta nieobecność spowodowana była konkursem piosenek Pani Ireny Jarockiej 

w Srebrnej Górze. Gorące podziękowania za zaangażowanie. Również dziękuję Pani 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Wapnie oraz Pani Dyrektor Przedszkola Publicznego „Solna 

Kraina” w Wapnie za zaproszenie na zakończenie roku szkolnego. Odbyła się pierwsza 

rozprawa sądowa, jeśli chodzi o szkody górnicze zw. z budynkiem starego przedszkola. 

Kolejnego dnia odbyło się szkolenie z zakresu bezpieczeństwa w Urzędzie Wojewódzkim. 

Serdecznie dziękuję za zaproszenie do DPS w Srebrnej Górze na zjazd rodzin. Na stadionie 

w Podolinie niedawno odbyły się zawody międzygminne jednostek pożarniczych gminy 

Wapno i Damasławek. Gratuluję zwycięzcom. Cały czas pilnujemy wszystkich inwestycji. 

Brałem również udział w szczytnym przedsięwzięciu, a mianowicie charytatywnym turnieju 

piłkarskim. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań.  

Radni nie mieli pytań. 

Informacje stanowią załączniki nr 40 i nr 41 do protokołu. 

 

Ad.29. 

Wolne wnioski i informacje. 

Wpłynęły dwa wnioski o wykup działek. Wnioski stanowią załączniki nr 42 i 43 do 

protokołu. 

Radny T Hemmerling: Niedawno odbył się konkurs na dyrektora Szkoły Podstawowej 

gratuluję Pani Annie Wagner wyboru na dyrektora Szkoły Podstawowej w Wapnie. 

Radna A. Walczak: Czy Pan Wójt otrzymał petycję Radnego Tomasza Hemmerling odnośnie 

strzelnicy? 

Wójt Gminy: Tak otrzymałem, jestem w trakcie jej procedowania. 

Radny T Hemmerling: Powołuję się na art.24 ustawy o urzędzie gminy i art. 64 Konstytucji, 

chciałbym otrzymać od Gminy dokumenty dotyczące strzelnicy, a mianowicie dokumenty 



 

przetargowe na działkę, umowę dzierżawy, badanie poziomu wód gruntowych, regulamin 

strzelnicy oraz uprawnienia instruktora. Jeśli któregoś z tych dokumentów nie są w stanie mi 

Państwo przekazać, prosiłbym też o taką informację.  

Radny W. Rochowiak: Ja chciałbym serdecznie zaprosić wszystkich na festyn w Srebrnej 

Górze, odbędzie się 7 lipca. Mamy dużo atrakcji przygotowanych, także serdecznie 

zapraszam. 

Radny G. Przeworek: Na przyszłość prosiłbym, aby w raporcie była zawarta informacja na 

temat środków przeznaczonych na OSP Rusiec, abyśmy wszyscy wiedzieli. 

Skarbnik Gminy: Jednostka OSP Wapno i Stołężyn są na dotacji, a Rusiec korzysta 

z bieżących środków gminy. W informacji z wykonania budżetu jest zawarta informacja na 

temat środków przeznaczonych na jednostkę OSP. 

Wójt Gminy: Mam propozycję, że w następnym raporcie rozdzielimy te jednostki na te 

korzystające z dotacji i na te, które są finansowane bezpośrednio z urzędu. 

Radny L. Baczyński: Jeśli chodzi o pierwszy wniosek o wykup działki pod wieżę 

telekomunikacyjną wrócimy do tego tematu we wrześniu. Natomiast na drugi wniosek 

o sprzedaż działek na pozyskiwanie surowców naturalnych Rada Gminy nie wyraziła zgody.  

Przewodniczący Rady wraz z Wójtem Gminy w imieniu Starosty Powiatowego Tomasza 

Kranca wręczyli listy gratulacyjne dla Radnych. 

 

Ad.30. 

Wobec zrealizowania porządku obrad II Sesji Rady Gminy Wapno Przewodniczący Rady 

dokonał jej zamknięcia.  

 

Rozpoczęcie sesji o godz. 17:05.  

Zakończenie sesji o godz. 19:20. 

              

Protokołowała: 

Oliwia Powałowska 

 

 

Przewodniczący 

Rady Gminy Wapno 

/-/ Radosław Piechowiak 


